
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

8D7N  Kunming+Dali+Lijiang  

free one day  
小圣托里尼、印象丽江歌舞秀、黑石林+丽江古城自由 1 日 

 特色风味：石林鲜花宴，宜良烤鸭，砂锅鱼风味，雪厨自助餐， 

虹鳟鱼火锅，过桥米线， 白族风味， 野生菌火锅 
 

                   
  

 

昆
明 

大
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第一天  吉隆坡-昆明-石林  宿：当地 5*-石林同策国际大酒店或同級         （機上用餐/晚） 

集合于吉隆坡机场，乘搭航班飞往昆明。抵达昆明，晚餐后送往入住酒店。 

 
 

第二天  石林-九乡-昆明   宿：当地 5*-维居金鹰酒店或同級   （早/午/晚） 

早餐后，前往参观【杏林大观园】/【黑石林】与大石林、乃古石林相比，这里的奇石别具一番风采。传说“黑石菁”为八仙斗法

所造。随着时间的不同，角度的变化，光线的强弱，您会看到形态各异的景观。午餐后体验船游参观【九乡溶洞】+单程缆车观赏集

齐河流，瀑布，溶洞为一体的景观。 

 
 

第三天  昆明- 大理   宿：当地 5*-风花雪月酒店或同级   （早/午/晚） 

前往拥有 500多年历史的【大理古城】参观各色咖啡店众多的 【洋人街】。过后前往大理绝佳拍照打卡圣地【大理理想邦-小

圣托里尼】，感受大理【洱海】的美景。 
 
 

第四天   大理 -丽江   宿：当地 5* 祥和一号酒店或同级   （早/午/晚） 

早餐后，前往参观一条人与湖的界线，【洱海生态廊道】观赏洱海的原生态保护。过后，前往【喜洲古镇】并参观【白族民居+

品尝三道茶+歌舞】。前往【丽江古城】最热闹中心【四方街】后，于丽江古城最标志性的【大水车】前拍照留念。接着，步

行至【黑龙潭公园】观摩玉龙雪山的美景与潭水的倒影形成完美的结合。过后，特别安排参观【周城扎染传统手工艺】**赠送

扎染小方巾。 
 
 

第五天  丽江-玉龙雪山-丽江  宿：当地 5* 祥和一号酒店或同级   （早/午/晚）  

早餐后，前往海拔 4680米高的【玉龙雪山】含大索道+环保车观景台，下山后，观赏【甘海子】与【白水河】及乘搭电瓶车前往

【蓝月谷】拍照打卡，欣赏玉龙雪山全貌。过后前往【玉水寨】了解纳西族文化。过后参观丽江有名的喇嘛寺【玉峰寺】。特别安

排观赏【张艺谋。印象丽江歌舞秀】 

 

 

第六天  丽江 -自由活动   宿：当地 5* 祥和一号酒店或同级    （早）  
 全天自由活动- 

 
  

第七天  丽江-昆明   宿：当地 5*-维居金鹰酒店或同級         （早、午、晚）  

早上出发返回昆明，抵达后前往昆明参观【金马碧鸡坊】与在著名的购物商圈【南屏步行街】 自由购物。接着，参观【金殿名胜

区】。 

 
 

第八天  昆明-吉隆坡          （午/机上用餐） 

早餐后，参观【东西寺塔】与【近日楼】。午餐后，送往机场办理登机手续，返回美丽家园。  

 
 

 

 
 
 
 
 

出发日期 成人双人间 小孩占床 小孩无床 成人单人间 

     

 
 
 
 

必须参加自费項目 (人民币 500): 
1. 小圣托里尼 

2. 张艺谋印象丽江歌舞秀 

3. 蓝月谷+电瓶车 

4. 金殿名胜区 
 

购物站  ：无 

团费包含：机场税、2Okg 行李、飞机餐、司陪 

          小费、中国普通签证（一次入境） 

团费不含：旅游保险、吉隆坡机场接送 

*酒店以当地星级为准.行程安排仅供参考,以最终航班及酒店确认为准* 

           D1  吉隆坡-昆明  AK 101  1305-1655 

           D8  昆明-吉隆坡  AK 100  1755-2150 

https://you.ctrip.com/sight/wuzhen508/50195.html


   
 

Day 1  K.Lumpur – Kunming – Shinlin  5* Tongce Hotel or SML      (MOB/D)    
Assemble at Kuala Lumpur airport, boarding flight to Kunming. Upon arrival, check in hotel after dinner. 
  
Day 2     Shilin – Jiu Xiang - Kunming  5* Kunming Wei Casa Hotel or SML   (B, L, D) 
After breakfast, visit Xinglin Grand View Garden / Black Stone Forest, it is extraordinary comparing to the original Stone Forest. The view varies with 

the change of time, sunlight and angle, resemble different view within the same stone. After lunch, proceed to visit Jiuxiang Scenic Region. The journey 

begins with a boat ride down the stream to the natural cave and ends with a cable car ride to the exit. The scenic area consists of river, waterfalls and 

cave making it a unique experience.    
 

Day 3     Kunming – Dali    5* Dali Regent Hotel or SML                 (B, L, D) 
After breakfast, proceed to Dali, and visit the Dali Ancient City, a city with a history more than 500 years. Next, visit to Foreigner Street. Continue visit 

to the best place to take photo – Dali Santorini and feel the beauty of Dali Erhai Lake.  
 

Day 4     Dali-Lijiang                       5* Xianghe No.1 Holiday Hotel or SML                             (B, L, D)   
After breakfast, depart to visit Erhai Ecological Corridor to watch the original ecological protection of Erhai. Next, visit to Xizhou Ancient Town and 

Bai Minority Houses. Special arrangement with Three courses tea tasting and traditional dancing and singing performances. Continue visit to Lijiang 

Old Town (also known as Dayan Old Town) and Sifang street. Take photo at the most iconic The Big Waterwheel.  After that, visit to The Black 

Dragon Pool was originally a Temple of the Dragon King. It is an ideal place to take picture of Jade Dragon Snow Mountain, especially in the morning 

and at dusk with their wonderful light. Special arrangement: visit Zhoucheng Tie-Dye Traditional Handicraft Centre **Complimentary Tie-Dye 

Handkerchief 
 

Day 5     Lijiang                                  5* Xianghe No.1 Holiday Hotel or SML               (B, L, D) 
After breakfast, visit to Jade Dragon Snow Mountain (also known as Yulong Snow Mountain) located at the altitude of 4680 meters (including cable car 

and Eco car). After that, visit to Ganhaizi and Baishui River, and take Eco car to Blue Moon Valley. Blue Moon Valley is nestled in the towering 

mountains of Lijiang, is an impossibly turquoise river originated from the melting snow of the Jade Dragon Snow Mountain. Next, visit to Jade Water 

Village, a natural village in the town of Baisha serves as a Dongba Cultural Centre, and a home to Nakhi people. After that, visit to the famous Lama 

Temple—Yufeng Temple in Lijiang. Special arrangement to watch “Impression Lijiang show”- co-directed by Zhang Yimou.  
 

Day 6     Lijiang         5* Xianghe No.1 Holiday Hotel or SML   (B, --, --) 
Free and easy on own leisure.  
 

Day 7     Lijiang – Kunming              5* Kunming Wei Casa Hotel or SML   (B, L, D) 
After breakfast and check out, transfer back to Kunming. Upon arrived at Kunming, enjoy lunch at local restaurant. Visit to Golden Horse and Jade 

Rooster Archway. Shopping spree at Nanping Pedestrian Street, an old block in the history of Kunming and an ancient commercial street in Kunming. 

There are many restaurants, shops, supermarkets, and brand chain stores on the street. After that, visit to Dongxi Temple Pagodas and Jinri Tower.  
 

Day 8     Kunming - Kuala Lumpur                                                                                                                   (L/MOB)

         

Having breakfast at hotel and check out. Visit to the 4A-level tourist attractions, Golden Palace Scenic Area. Golden Palace Scenic Area is named 

because the main hall is made of brass. Under the sunlight, it shines in all directions, reflecting the golden light of the green valley and secluded forest, so 

it is named, also known as Tongwa Temple. Transfer to airport after lunch. Home sweet home!!! 

 

 

 
*The above itinerary is subject to changes in accordance to local requirements 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Departure Date 
 

Adult Twin 
 

Child With Bed 
 

Child No Bed 
 

Adult Single Suppl 

   

 
  

 
 
 

 

Shopping Stops: N/A  

Included: Airport Taxes, 20 kg Check in Luggage, In-

Flight Meal, Tipping, Normal Single-Entry China Visa 

Excluded: Travel Insurance, Airport Transfer 

 

 

 

 

AK 101 KUL-KMG 1305-1655  

AK 100 KMG-KUL 1755-2150 

Compulsory Additional Tour (RMB 500):     
1. Dali Santorini 

2. Impression Lijiang Show 

3. Blue Moon Valley + Eco Car 

4. Golden Palace Scenic Area 

 


